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Longest Serving Teacher in RHS! 

玫瑰崗學校玫瑰崗學校玫瑰崗學校玫瑰崗學校  x 舊生會舊生會舊生會舊生會  

「「「「啟導同行啟導同行啟導同行啟導同行」」」」  

金禧金禧金禧金禧校慶活動座談會校慶活動座談會校慶活動座談會校慶活動座談會  

 Golden Jubilee Academic Talks 

舊生會舊生會舊生會舊生會 x 慈善活動慈善活動慈善活動慈善活動  
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Farewell! Mr. Damen Chan! 

其它專題報導  / Other Headlines : 

.….…………..2-3  

       ……... 4 

Ms. Margaret Chang - 



舊 生 會舊 生 會舊 生 會舊 生 會  x  慈 善 活 動慈 善 活 動慈 善 活 動慈 善 活 動     

 會長的話會長的話會長的話會長的話 : : : :    

 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

 

自玫瑰崗舊生會在 1967 年正式成立以來，本會的活動一向均以聯誼性質為主。 然而，本人覺得本會除了一般的聯

誼聚會外，亦可舉辦一些有意義的慈善活動；所以，經玫瑰崗舊生會幹事會討論及決議後，從今年開始，我們決定

未來本會活動的方向會以慈善活動為主，好使一眾舊生們可透過參與我們的活動關心社會，服務社群，幫助社會有

需要的人仕。 在此我們誠邀各位會員支持我們的新路向，參加我們日後舉辦的慈善活動。 

 

As our President mentions above, RHSOSA will be holding a series of charity events this year. We already had the 

successful "Oxfam Rice Sale" activity in mid-May organized together with the School's Secondary Section. Below is the 
calendar of our scheduled charity events for the rest of 2009:  

 
Sep 27: Mother's Choice - Outing with special care children to The Hong Kong University of Science and Technology 

Nov 14: Ronald McDonald House - Meal preparation for hospitalized children/family 
Dec 12: Haven of Hope - Visiting elderly house  

 

Please stay tuned for updates on the RHSOSA website and emails for further events and application details! If you have 

not registered as our member yet, please register at http://www.rhsosa.org/membership/register/ so you can be kept 
informed of our latest news! 

 
 

 

RHSOSA x Charity 

 

如舊生會會長於上文提及，舊生會今年將與數家慈善機構籌辦活動。 繼五月中聯同學校中學部義賣樂施米，以下

是二零零九年度其他義工活動安排︰  

 

九月二十七九月二十七九月二十七九月二十七日日日日: 母親的抉擇 - 帶領特殊幼兒參觀科技大學 

十一十一十一十一月月月月十四十四十四十四日日日日: 麥當勞叔叔之家 - 為患病留院的兒童/家人預備膳食 

十二十二十二十二月月月月十二十二十二十二日日日日: 靈實協會 - 探訪老人院  

 
有關活動細節及報名等詳情將稍後於舊生會網頁及電郵公佈！ 

如你仍未登記成為會員，請即登入 

http://www.rhsosa.org/membership/register/ 登記以便收到最新消息！ 

 

玫瑰崗舊生會會長伍宇鍔玫瑰崗舊生會會長伍宇鍔玫瑰崗舊生會會長伍宇鍔玫瑰崗舊生會會長伍宇鍔    
 

Since its inauguration in 1967, the nature of RHSOSA’s activities was mostly gathering or reunion dinners; however, I 

always feel that apart from the above activities, RHSOSA could do more: we could organize some charity activities to 
make good use of our spare time.  Therefore, the RHSOSA Executive Committees have collectively decided to adopt a 
new direction for our future activities: from now on, apart from our normal reunion and gatherings, we will organize more 

charitable activities.  As the President of RHSOSA, I urge you all to join us in our future activities to do something 

meaningful for the society!  

 Message from President : 

 

Edward Ng, RHSOSA President 

 

2/11 
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義 賣 樂 施 米義 賣 樂 施 米義 賣 樂 施 米義 賣 樂 施 米         May 16&17,  2009     

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

舊生會本年度的第一項活動是聯同我校學生參加樂施會舉辦的「樂

施米義賣大行動2009」，目標是籌集善款協助樂施會在中國內地推行

扶貧救災及社會發展項目，從而令國內貧困家庭的生活得以改善。 

 

是次活動分兩天進行，義賣攤位首天設於中區，第二天則在銅鑼灣

鬧市，這兩天的天氣雖然＋分炎熱，卻無阻各會員及學生的熱誠，

有些會員更帶同家人及同事一起參與！ 各人穿上整齊的義工背

心，背著籌款箱，不斷向途人呼籲購買樂思米，並講解善款的用途。

經過一番努力，我們替樂施會售出近千包樂施米！ 

 

RHSOSA unveiled our first activity in 2009 on May 16 and 17 

which we jointly participated with RHS secondary students - 
Oxfam Rice Sale. It aims to raise fund for Oxfam’s disaster and 
poverty relief programs in China to attain better lives for the needy 

families there. 

 

Charity bazaars were set up in Central on the first day and 

Causeway Bay the following.  Despite the sizzling hot weather, 
our Rosarians’ enthusiasm was least lessened.  Some even 

brought along their family and colleagues to participate!  Each 

with a smart Oxfam vest on, carrying the Oxfam charity box, 

endeavored his/her very best to call upon the pedestrians buying 

the Oxfam rice, and, at the same time explaining the purpose of 

the fund raising program. The hard work did bring sweet success, 
over 1000 packs of rice were sold! 

 

After the selling, although the participants were wholly exhausted, 

they all found this activity a very meaningful one and showed 

interest in joining RHSOSA’s coming charity activities, stretching 

out their helping hands to the needy. 
 

3/11 



金 禧 校 慶 活 動金 禧 校 慶 活 動金 禧 校 慶 活 動金 禧 校 慶 活 動 : 座 談 分 享 會座 談 分 享 會座 談 分 享 會座 談 分 享 會  

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

過去數月學校在金禧校慶活動中安排了五位校友及校內神父跟同學們作了五次分享會。 

  

全國人大香港代表陳智思先生勸教同學們應不斷提升自己閱讀能力及參與義工服務以擴闊自己的視野；做人亦要謙

遜，這樣才能面對來自國內的競爭。 2005 年十大傑出青年何周禮建築師除了分享他失敗及苦讀的經驗，亦導賞了

他部份的得獎設計。 屢奪舞台劇和電影獎項的劉雅麗小姐認為母校著重創意和藝術，對她個人事業的啟蒙和發展

有很大幫助。 和黃集團法律總監兼公司秘書施熙德小姐提醒年青人應好好把握自己所作的決定，以免懊悔終生。 玫

瑰崗舊生會會長兼執業大律師伍宇鍔先生建議同學們要考慮本身的性格來選擇將來的職業。 學校宗教部的沈卓時

神父的講座以寬恕與包容為主題，以啟發同學們做人處事的態度。 

  

大家可以登入舊生會及學校網頁瀏覽各活動的熱鬧場面︰ 

舊生會網頁之 Photo Gallery – http://www.rhsosa.org/  

學校金禧校慶活動網頁 –  

http://www.rhs.edu.hk/50th_Anniversary_Celebration/combine/ 

Golden Jubilee Activities: Academic Talks Series 

 The school has invited five alumni and our school's Father for a series of talks in the past few months as part of the Golden 

Jubilee celebration activities.  

 
Mr. Bernard Chan, a deputy to the National People’s Congress and a member of Hong Kong’s Executive Council, 

reminded students that they have to be humble in order to improve themselves and become more competitive. Reading, 

participating in voluntary work and being active in society are also effective ways to broaden their horizons. Mr. Barrie Ho, 

Ten Outstanding Young Persons Award winner in 2005, shared his experiences of facing failures and his difficult years of 
studying, as well as explained some of his award-winning architectural projects. Ms. Alice Lau, multiple winner of various 

awards for her remarkable achievements in Hong Kong drama, movie and music sectors, shared with the students how 
the School's focus on artistic expression and creativity had deeply inspired her career development. Ms. Edith Shih, 

General Counsel & Company Secretary of Hutchison Whampoa Limited, advised young people to enjoy whatever they 

choose and do in life in such a way that they will have no regrets. Mr. Edward Ng, a practising barrister and the President 

of Rosaryhill School Old Students Association, encouraged students to consider their personalities and interests when 

choosing their future profession. Father Vicente Sanchez from the School's Religious Department had Forgiveness & 

Forbearance as the topic of his talk to inspire students' to have a positive attitude toward life.  

 
Please visit RHSOSA and the School's website to see the festive atmosphere of our events: 

Photo Gallery section of OSA website - http://www.rhsosa.org/ 

School's Golden Jubilee Celebration website - http://www.rhs.edu.hk/50th_Anniversary_Celebration/combine/ 
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「「「「啟導同行啟導同行啟導同行啟導同行」」」」計 劃計 劃計 劃計 劃         

                  
從今年九月份新學期開始，玫瑰崗舊生會將聯同學校中學部推出一個名為「啟

導同行」的計劃。 本計劃的目的是希望一群已離校的學兄學姐，能以過來人身

分與一群在玫瑰崗學校就讀中學的學弟學妹分享他們的人生及工作經驗。 藉著

「啟導同行」計劃，我們希望能在一班學弟學妹努力為未來作準備時為他們提

供啟導、啟蒙的協助。 本計劃的詳情將在稍後公佈，敬請各位留意本會之網頁

或電郵通知。 

 

   

Starting from this upcoming academic year in September, RHSOSA and the School’s Secondary Division will launch a new 

“Mentorship Programme”. The aim of this programme is to let the RHS’ alumni to share their life and work experience with 
the current secondary students, which we hope can give some inspirations for their future directions and goals. Details of the 
“Mentorship Programme” will be announced shortly through RHSOSA website and email.    

  

 

 

她，無私奉獻了四十五載青春作育英才； 

她，門生多達數萬人； 

她，視玫瑰崗為第二個家； 

她，又是如何渡過教學生涯的種種難關；堅持地走下去呢？ 

她，是我們的鄭金鳳老師。 

  

一些鮮為學生所知的事情，一次笑中有淚的訪問，舊生會跟大家一起

了解課堂外的鄭老師。 請即登入以下之網址閱覽專訪原文！ 

http://www.rhsosa.org/e-news/rosarians.php?i=73390341 
 

What makes her so loyal to RHS for the past 45 years? 

How many students has she taught in the past 45 years? 
Why does she consider RHS her second home? 
How did she overcome various challenges during her 45-years teaching 

career? 

Who is this legendary teacher who has the longest serving record in 

RHS?? 

  
The answer is: Ms. Margaret Chang. 

 

Through this exclusive interview with Ms. Margaret Chang, RHSOSA 

shares with you more about Ms. Chang's background, her stories and her 
secrets.... which, as her students, you might have never known them 
before.  Please visit our URL below to read the full interview: 

http://www.rhsosa.org/e-news/rosarians.php?i=73390341 
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我們尊敬的陳漢欽老師將於本學年完結後退休。  陳老師在

玫瑰崗學校中學部服務了三十三年，是玫瑰崗大家庭內最忠

心的成員之一。  期間他曾擔任不同崗位，最令人難忘的一

定是訓導主任及學生事務主任。 

  

玫瑰崗舊生會現正籌辦陳老師之榮休晚宴作為我們向他的致

敬及表揚他對學校的貢獻。 現誠邀各位舊生一同慶祝陳老師

榮休之喜。  詳情如下︰ 

  

日期: 二零零九年八月一日 (星期六) 

時間: 6:30pm 至 10:30pm 

費用:. 每人港幣 300 元正 

地點: .香港銅鑼灣富豪酒店三樓富豪金殿 

 

如欲參加，敬請從速將所需費用存入玫瑰崗舊生會在匯豐銀

行之戶口（號碼：002-0-191581），並將閣下的姓名，聯絡電

話及銀行付款檔案號碼電郵至 activities@rhsosa.org 以作確

定。 是次活動不設退款，敬請留意。 

  

如有任何問題，請電郵至 activities@rhsosa.org 

  

我們期待於八月一日與你們見面！ 

 

Our honorable teacher Mr. Damen Chan has decided to retire after the end of this academic year.  Mr. Chan is a loyal 

member to our RHS family and has served RHS for 33 years.  He has had various roles in RHS over the last 33 years, the 
most well-known roles are believed to be the Discipline Master and Director of Student Affairs. 
  

RHSOSA is organizing a retirement dinner party for him in order to show our appreciation for his long service in RHS and 

you are cordially invited to attend in order to celebrate with Mr. Chan for this joyful moment.  Details are as follows:  

  

Date: August 1, 2009 (Saturday)  
Time: 6:30pm - 10:30pm 

Fees: HK$300 per person  

Venue: 3/F, Royal Palace, Regal Hong Kong Hotel, Causeway Bay, HK 

  

To secure a seat, please make payment into our HSBC Savings Account (Account Name: "Rosaryhill School Old Students 

Association"; Account No.:002-0-191581) as soon as possible and then email your name, contact number and your 
payment deposit reference number to activities@rhsosa.org  

Please note the above fee is non-refundable once submitted.  

  

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at activities@rhsosa.org 

  
We look forward to seeing you on August 1!     
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二零零九年度中五及中七生的畢業典禮於五月二十三日在校內舉

行。 而本會編採部幹事羅柏達先生及活動部副幹事陳均鍵先生代

表本會出席了是次話動。 今年，學校感到榮幸能邀請到浸會大學

校長吳清輝教授擔任這典禮的特別嘉賓，並為各應屆畢業生們致

詞。 吳教授在其演詞中鼓勵同學們應時刻抱著終生學習的態度，

那樣才能面對不斷改變的社會環境，在日後人生及事業上必能取得

驕人的成就。 

 

其後，吳教授聯同道明會代理省會長蘇樂志神父向各畢業生頒發多

個獎項及畢業證書。 另外，校監范士豪神父亦在典禮中向校內多

位老師及職員頒發長期服務獎，以表揚他們在玫瑰崗工作多年的貢

獻。 畢業頒獎典禮在學生表演及團體拍照後正式結束。 

Speech Day 2009, this year's graduation of Rosaryhill School 

Secondary 5 and Secondary 7's students was held on May 23, 2009 in 
the School.  On behalf of RHSOSA, Mr. Patrick Rozario, Editorial 

Director and Mr. Freddie Chan, a Sub-committee member attended the 

event. The school was honoured to have Professor Ng Ching Fai, the 
President of Hong Kong Baptist University to give a speech to the 

graduating students.  In his speech, Professor Ng encouraged the 

graduates to pursue lifelong learning as it is the key to a successful life 

and career as we are all facing an ever changing environment and 

society. 

 

兩代的兩代的兩代的兩代的  Rosarian Rosarian Rosarian Rosarian — 今年其中一位致謝詞的中五畢業生李芷婷，是我們一九七八年中五畢業的李文彪校友的女

兒。 李先生亦曾經擔任舊生會及學生會的主席。 

 

今年六月初，玫瑰崗學校發生了一宗懷疑校園濫用軟性毒

品事件，而事件亦遭傳媒廣泛地報導。 可惜，有關報導亦

間接影响了校園內師生們的士氣。 因此，舊生會早前發電

郵廣邀各方校友來函向在大考前夕忙碌的老師和同學們打

氣。 短短數天，我們收到了數十封電郵；內容全是鼓舞我

校的老師和同學們。 而舊生會亦將有關電郵收集，將它們

編集及列印出來，並將其張貼在校內的陳智思大禮堂大門

外。 不少老師和同學們在看後均感到十分感動，亦十分感

激各校友們對他們的支持。 

Early in June, a suspected dangerous drug abuse incident happened in the Secondary Section in School. The case was 

widely reported and it had also affected the atmosphere in the school.  Subsequently, RHSOSA also sent an email to invite 
our alumni to write some encouragement words to lift the spirit of teachers and students.  To our surprise, we received more 
than 50 messages from our members within a few days only and we were also so grateful for the kind words they wrote. 

Subsequently, we gathered all the messages together and posted the printout of those messages on 2 decorated bulletin 

boards and placed them at the entrance in front of Bernard Charnwut Chan Hall.  After reading the bulletin boards, most of 

the students and teachers found the messages very touching and they showed that they were very grateful for the support 

of the alumni.  
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The event followed by the presentation of prizes and certificates to the graduating students.  The Guest of Honour, 

Professor Ng Ching Fai and Father Jose Salas, Deputy Provincial of the Dominican Fathers presented them.  Furthermore, 
the School Supervisor, Father Francisco de las Heras presented long service awards to the respective teachers and staff.  
After the presentation, there were performances carried out by students.  The Speech Day 2009 was then ended with 

refreshment and photo-taking in the playground. 

 

本會創立玫瑰崗舊生會獎學金的目的為： 1) 對在學業上（尤其在中、英語科）取得特出成績的學生作表揚； 及 

2) 鼓勵學生們在中、英語科下苦功；培養他們在語文科的興趣。 

 

自玫瑰崗舊生會獎學金在二零零五年創立以來，本獎學金在過去數年已發出的獎學金數量為： 

|        幼稚園部：十一個        |         小學部：十二個        |        中學部：十六個        | 

 

在剛過去的七月四日，本會活動部幹事張海倫小姐代表本會出席了小學部的畢業典禮，並頒發了多個獎學金給予 

今年獲獎的同學。 以下為二零零九年度小學部的得獎者： 

英語科： 洪雅玲 (P6A) ； 馬卓希 (P6B) 

中文科： 王嘉珩 (P6B) ； 盧溢俊 (P6B) 
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Two Generations of Rosarian – One of this year Secondary 5's 

graduates is Kristy Lee.  Kristy was one of the vote of thanks presenters 
during the Speech Day 2009 ceremony. She is also the daughter of Dr. 
Albert Lee, an alumnus of Class 1978 (Form 5).  Albert was also a former 

President of RHSOSA and the Student Council. 

 

Photo (From Left to Right): Kristy’s parents, Kristy, Professor Ng Ching Fai 

and Secondary School Principal Francis Tsung. 
 

今年中七畢業晚宴已於六月五日假香港迪士尼樂園酒店舉行。 當晚共 

有超過一百二十師生及賓客參加， 而本會科技資訊部副幹事兼前商科

部老師蔡毓璘先生亦代表本會出席了是次話動。 

The Secondary 7 (2008 to 2009) graduation dinner was held on June 5, 

2009 in the Hong Kong Disneyland Hotel. There were over 120 students, 
teachers and guests attended the dinner. On behalf of RHSOSA, Mr. Joel 

Choi, a Sub-committee member and former teacher of the Business Section 

attended the dinner. 
 

另外，中五畢業生的晚宴亦已於六月十八日假朗豪酒店舉行。本會副主席潘鳳潔小姐亦於當晚代表本會出席了是

次話動。 

Besides, Secondary 5 (2008 to 2009) graduation dinner was held on June 18, 2009 in the Langham Palace Hotel. On behalf 

of RHSOSA, Ms. Amy Poon, our Vice President attended the dinner. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

    

校 舍 正 門校 舍 正 門校 舍 正 門校 舍 正 門     

 

 

 

 

 

 

 

School Entrance  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The objectives of the RHSOSA Scholarship Awards are: a) to recognize students with outstanding achievement in their 

studies, in particular Chinese Language and English Language; and; b) to promote and cultivate the learning of Chinese 
Language and English Language. 

 

Since the launch of the RHSOSA Scholarship Awards Programme in June 2005, RHSOSA has already given out 11 awards 
to kindergarten graduates, 12 awards to primary graduates and 16 awards to Secondary 5 graduates. 

自從玫瑰崗校舍新翼於數年前建成後，學校方面一直都計劃把校舍再粉飾得更漂亮、更平易近人一點。 後來，經

學校管理層向同是玫瑰崗校友的建築師何周禮先生諮詢其專業意見後，最終校方決定以學校官方顏色將道明會會

徽在正門附近的空地用地磚舖上。 除了上述粉飾工程外，校方亦特別訂做了一尊玫瑰崗學校的創校神父江士林神

父的銅像，並將該銅像放置在地磚上，面向校門，以紀念江神父對玫瑰崗的貢獻。 

 

然而，為表對該範圍特別意義的尊重，學生們的活動空間亦間接地被影響了。 所以，校方現正研究將該處發展成

一個充滿學習氣氛的環境。 各位下次回校時可留意一下這獨特的新面貌。 

 

and School's crest and the Dominican's emblem as flooring have turned the School's entrance into a graceful facade. 

 
We have a minor problem today, with the new dignify atmosphere at the entrance of School, the students have diminished 
the use of the playground preceding the School’s entrance as a show of respect.  The School is now planning to develop 

some studying and quiet areas around this playground to encourage more use in an academic atmosphere. 

 

張海倫小姐亦在七月九日出席了幼稚園部的畢業典禮，頒發了三項學業成就獎 

給予三位得獎同學： 

張敬弘 (UA) ； 李德勤 (UA) ； 甄鎧希 (UB) 

 

我們在此恭喜各得獲同學！ 本年度中學部得獎名單將於下季會訊公佈。 

During the primary graduation ceremony held on July 4, 2009, Ms. Helen Cheung, 

Events & Activities Director of RHSOSA presented the 2009 English Language 
Awards to Nicole Corpuz (P6A) and Ma Cheuk Hei (P6B) and the 2009 Chinese 

Language Awards to Wong Ka Hang (P6B) and Loo Yat Chun (P6B). 

 Ms. Helen Cheung also attended the kindergarten graduation ceremony on July 9,  

2009 and presented the Academic Achievement Awards to: 
Hugo Cheung (UA), Jamie Lee (UA) and Yan Hoi-Hei (UB)  

Regarding the RHSOSA Scholarship Award winners of the Secondary Section, they will be announced on the next issue.  

With the completion of the new Annex 

Building, the School would like to make 

the entrance prettier and more 
welcoming. After some discussion with 

an old student, Mr. Barry Ho who is an 

architect about the thoughts of the 

school, Barry came up with the idea 

and design of making the School's 

colour prevail by placing the 
Dominican's emblem at the School's 

entrance.  Today, together with the 

statute of Father Eutimio Gonzalez, 

O.P.; the founder of the School, the new 

Annex building with the School’s name 

Congratulations to all the RHSOSA Scholarship Award winners!  
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一九八九年中五畢業生二十週年聚會一九八九年中五畢業生二十週年聚會一九八九年中五畢業生二十週年聚會一九八九年中五畢業生二十週年聚會  

 

 

 

 

 

 

 

 

適逢今年為學校創校五十週年金禧校慶，多倫多的校友今年的夏天聚會特別邀請到現居澳門的謝天仁神父 (Father 

Xavier)及現任校監范士豪神父 (Father Francisco)參與，詳情如下︰ 

 

日期：2009 年 8月11日 

時間：下午六時正 

地點：China Buffet King, 22 Metropolitan Road, Scarborough) 

費用：每人加幣三十元正 

有興趣者請電郵 Mr. Vivian Yan vy22@rogers.com 聯絡。 

而在剛過去的 5 月 29 及 31 日，身在加拿大和美國的幾位校友

在多倫多聚首了。他們分別是 Richard Chu, David Ho, Katherine 

Ho, Daivd Hui, Tony Ip, David Lam, Wilfred Liu, Gerald Shem, 

Vivian Yan 和 Peter Tso。 除了 David Ho 是 1972 年畢業外，其

餘都是 1969 年的畢業生。 其中，Wilfred 跟 Peter 是特別從美國

飛到多倫多參與該次聚會的。 至於 Vivian Yan 跟 David Ho 更

是離校四十多年後的首度碰面！ 

To celebrate the School’s Golden Jubilee Anniversary, our alumni in 

Toronto are organizing a special gathering. They have also invited Father 
Xavier and Father Francisco to join their party.  Details as follows: 

 
Date: August 11, 2009 

Time: 6pm 
Venue: China Buffet King, 22 Metropolitan Road, Scarborough (East of 
Warden Avenue, one light South of 401) 

Fee: CAD30 per person 

Interested parties please email Mr. Vivian Yan at vy22@rogers.com  

 

On May 29 & 31 2009, our Rosarians in Canada and US had dinner gatherings in Toronto.  They were Richard Chu, David 

Ho, Katherine Ho, Daivd Hui, Tony Ip, David Lam, Wilfred Liu, Gerald Shem, Vivian Yan and Peter Tso. All are graduates 

from 1969 except David Ho from 1972.  Wilfred and Peter actually flew over to Canada from US for the catch up!  And 

Vivian and David (Ho) finally met up for the first time since they left RHS some forty years ago! 
 

二零零九年六月六日是一九八九年中五畢業生的大日子，他們選擇

在當天回到母校作畢業二十週年重聚。 雖然籌備和通知時間頗為

有限，但當天仍有約七十人出席這次有意義的聚會，當中更包括一

些當年任教的老師，如鄺潔玲老師、關治邦老師、方育輝老師、郭

健基老師伉儷和徐厚明老師等。 當天活動由眾人在聖母山拍團體

照開始，其後節目包括校舍遊覽、自助晚餐、遊戲和心聲分享等。 

最後，聚會在晚上約十一時結束，各人均表示渡過了一個難忘的晚

上。 
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舊生會季度會訊正在改革中，歡迎大家提供意見。 同時， 舊生會亦歡迎大家投稿，抒發對母校的所想所感。  

如果大家希望跟舊生會及其他校友分享你們的喜悅 (婚嫁/添丁/獲獎等等)，歡迎電郵至 editorial@rhsosa.org  

革 新革 新革 新革 新     

After having graduated from RHS for 20 years, the 1989 Form 5 graduates organized a 20
th
 Anniversary Dinner Party at the 

School on June 6, 2009.  Although the party was organized with a rather short prior notice, over 70 participants turned up 
for the party including many former teachers such as Ms. Kwong Kit Ling, Mr. Robert Kwan, Mr. Anson Fong, Mr. Jonathan 
Kwok, Ms. Doris Cheung, Mr. Evans Tsui, etc.  The activity started with a group photo session at the Fatima Shrine and 

then followed by a school tour, buffet dinner, funny games, sharing of feelings and, the reunion ended at about 11pm.  After 

the party, all of the participants indicated that they had a great time in the party and the 1989 Graduates all left with an 

unforgettable memory.  

 

Editorial Team: Cora Chang | Edward Ng | Patrick Rozario | Jennie Wei | editorial@rhsosa.org 

Honorary Advisor: Ms. Cathy Lau 

RHSOSA website: http://www.rhsosa.org  

你是否錯過了金禧校慶音樂舞台劇 "Monte Del Rosario"？ 錯過了前中學部副校長 Ms. Cathy Lau 及主任老師 Mr. 

Damen Chan 的演出？ 現在機會來了~ 音樂劇套裝 DVD 現已有售，各位如有興趣再次欣賞該劇的精彩演出，請於

8 月 29 日前 直接聯絡學校幼稚園部洽購，詳情如下︰ 

The reform of RHSOSA e-newsletter is a continuous process. Your feedbacks and comments are always welcome.  

Furthermore, if you want to share with us about your articles, news or feelings, please feel free to send them to 

editorial@rhsosa.org 

費用: 雙 DVD 套裝每套港幣一百元正 (影片/相片 DVD 各一隻) 

閣下可選擇直接回校購買 DVD 或用郵購方式購買。 

如選用後者需另加郵費:  

港幣二十元正 (本地) / 港幣三十元正 (海外)， 請郵寄支票至: 

灣仔司徒拔道 41 號 B 

玫瑰崗學校 — 幼稚園部收 

支票抬頭請寫: Rosaryhill School 

查詢電話: 2835-5122  傳真: 2838-6141 電郵: kg@rhs.edu.hk 
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Have you missed the Golden Jubilee Musical "Monte Del Rosario"?  Do you still want to watch the amazing performance of 

Ms. Cathy Lau (former Deputy Principal, Secondary Section) and Mr. Damen Chan (former Director of Student Affairs, 
Secondary Section)?  The DVD set is now available for sale!  Please contact the Kindergarten Section directly before 
August 29, 2009 if you are interested to get a copy of this memorable show!  Details are as follows: 

 

Price: HK$100/set (2 DVDs; one for photos and the other one for the video of the actual show) 

You can either go back to school to purchase the DVD set or purchase it by mail order.  If you want to purchase it by mail 

order, an extra postal fees will also be required in addition to the above price: HK$20 (local) / HK$30 (overseas).   
 

Please send your crossed cheque addressed to "Rosaryhill School" directly to: 

Rosaryhill School – Kindergarten Section 

41B, Stubbs Road, Hong Kong 

 

Should you have any enquiries about the DVD set, please feel free to contact Kindergarten Section by phone at 2835-5122 
or by fax at 2838-6141 or by email at kg@rhs.edu.hk 

 


